
Protokół Nr 51/2015
z posiedzenia Zarządu Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15

w dniu 5 listopada 2015 r.

Obecni wg załączonej listy.
Po stwierdzeniu quorum posiedzenie otwarł Przewodniczący Pan Stanisław Madej o godz. 1200

Porządek obrad:
1. Przedstawienie projektu porządku obrad
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu
3. Korespondencja bieżąca
4. Uchwały Zarządu
5. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami
6. Informacje i wolne wnioski

ad.1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 
Zarząd przyjął zaproponowany porządek obrad w głosowaniu: za – jednogłośnie.

ad.2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu
Protokoły z poprzednich posiedzeń Zarządu  przyjęto bez zastrzeżeń – jednogłośnie.

ad.3. Korespondencja bieżąca:
– wniosek  Pani  D.  -  W.  w sprawie  udostępnienia  informacji  publicznej  z  dnia  26.10.2015r.- 

przesłany do Kancelaria Rady Miasta i Dzielnic Krakowa 
– IP.455.7.681.2015 Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu – dot. wykonania chodnika 

w miejscu przedeptu – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
– ID.453.17.7.2015 Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu – dot. dobudowy oświetlenia 

wg wskazań dzielnicy – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
– IP.452.134.5.2015  Zarząd  Infrastruktury  Komunalnej  i  Transportu –  dot.  lokalizacji  słupa 

oświetleniowego  przy  ul.  Kantorowickiej  –  Komisja  Budownictwa  i  Infrastruktury 
Komunalnej   

– ML-02.7123.564.2015.BS Wydział Mieszkalnictwa – dot. przedłużenia umowy najmu lokalu 
socjalnego – Komisja Spraw Mieszkaniowych  

– p.  Katarzyna  Frankiewicz  –  dot.  wycięcia  kasztanów  przy  ul.  Glinik  –  Komisja  Ochrony 
Środowiska 

– p. Grzegorz P. dot. usunięcia drzew przy ul. Architektów – Komisja Ochrony Środowiska 
– BP-02.2015.JPA Biuro  Planowania  Przestrzennego  dot.  sporządzania  miejscowych  planów 

zagospodarowania przestrzennego – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
– RD.530.4.2015  Zarząd  Infrastruktury  Komunalnej  i  Transportu –  dot.  sięgacza  ul.  Glinik 

działka 146/1 obr. 16 – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
– ML-02.7123.541.2015.BS  Wydział  Mieszkalnictwa  –  przedłużenie  umowy  najmu  lokalu 

socjalnego – Komisja Spraw Mieszkaniowych  
– wniosek Pani  D.  -  W.  w sprawie  udostępnienia  informacji  publicznej  z  dnia  31.10.2015r.- 

przesłany do Kancelaria Rady Miasta i Dzielnic Krakowa 
– Firma  Handlowa  Dorapol  –  wniosek  o  zmianę  w  miejscowym  planie  zagospodarowania 

przestrzennego  obszaru  „Grębałów  –  Lubocza”  -  Komisja  Budownictwa  i  Infrastruktury 
Komunalnej   

– Społeczny Opiekun Zabytków – dot. wymiany okien w Dworku Mycielskich – Komisja Spraw 
Mieszkaniowych  



a  d.4  . Uchwały Zarządu
Brak

ad.6. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami 
– odpowiedź na pismo p. Czesława G. w sprawie wiat przystankowych 
– pismo p.  Jerzego  Wójcika  dotyczące  progu  zwalniającego  na  ul.  Łazowej  przesłane  do 

ZIKiTu
– pismo Wydziału Spraw Administracyjnych dot. sklepu monopolowego przy ul. Jarzębiny 

przesłane do Firmy Domator
– pismo p. K. Frankiewicz w sprawie wycinki kasztanów przesłane do ZZM
– pismo p. Grzegorza P. w sprawie przycinki drzew w rejonie garaży w os. Na Stoku przesłane 

do ZZM
– pismo p. Marii K. w sprawie przycinki żywopłotu w rejonie Fort 49 przesłane do ZZM
– pismo p. Julii K. w sprawie wydania zezwolenia na wycinkę drzewa k. bl. 24 os. Na Stoku 

przesłane do ZZM
– wniosek Pana Andrzeja Michalczyka w sprawie postawienia toalety przy pętli tramwajowej 

Na Wzgórzach przesłany do ZIKiTu
– pismo Pana Marka M. w sprawie udrożnienia rowu przy ul. Spławy przesłane do ZIKiTu
– pismo p. Franciszka Ch. dot. podejrzenia samowoli budowlanej przesłane do Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego w Krakowie 

ad.7. Informacje i wolne wnioski
Przewodniczący poinformował  zebranych  o  sprawach  omawianych  podczas  Sesji  Rady Miasta 
Krakowa.
Pan J. Kawa poinformował o realizacji zadań remontowych dróg i chodników na terenie Dzielnicy 
XVII w roku bieżącym
Przewodniczący,  po  informacji  uzyskanej  z  ZIKiTu,  zapoznał  zebranych  ze  stanem  realizacji 
budowy ogródka jordanowskiego w Luboczy. 
Następnie  Członkowie  Zarządu  dyskutowali  na  temat  organizacji  spotkania  noworocznego.
Przewodniczący zaproponował, aby organizacją ww uroczystości zajął się Pan A. Dziedzic, który 
wyraził zgodę.  

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie  Zarządu  Rady 
Dzielnicy XVII o godz.1435

Następne posiedzenie Zarządu Rady Dzielnicy XVII  zaplanowano na dzień  9 listopada 2015r.  
o godz.1230

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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